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Protokół Nr XXXV/10 

------------------------- 

z sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej 6 sierpnia 2010 

r. w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Dobrej 

  

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Jasiński o godz. 805 

otworzył XXXV sesję Rady Miejskiej w Dobrej. Powitał radnych, Burmistrza 

Dobrej – p. Andrzeja Piątkowskiego, Z-cę Burmistrza Dobrej – p. Jacka 

Gajewskiego, Skarbnika Dobrej – p. Beatę Kmieć.  

 

Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński stwierdził, że na stan 15 radnych 

Rady Miejskiej w Dobrej w sesji bierze udział 13 radnych, co stanowi quorum, 

przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały. 

Listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do 

protokołu.  

Protokołowała obrady – Ewa Zasiadczyk – inspektor UM w Dobrej. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Kazimierz Jasiński 

przedstawił wniosek Burmistrza Dobrej w sprawie zwołania sesji, stwierdzając, 

iż sesja została zwołana na wniosek Burmistrza. 

Wniosek Burmistrza stanowi załącznik nr 3 do protokółu. 

  

 Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  przedstawił porządek 

obrad XXXV sesji Rady Miejskiej w Dobrej. 

 

 

Porządek obrad. 

1) Otwarcie Sesji. 

2) Stwierdzenie quorum. 

3) Przedstawienie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 
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6) Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Tureckiemu – nr 

XXXV/252/10 

2) zmiany budżetu na 2010 rok – nr XXXV/253/10 

   
            7)  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

              8)  Wolne wnioski. 
              9)  Zamknięcie obrad. 

 

 

ad: 1, 2, 3.  

Jak wyżej. 

 

 

ad: 4.  

Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
 

 Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński poinformował, że protokół nr 

XXXIV/10 poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej w dniu 18 czerwca 

2010 r. był wyłożony do wglądu w biurze Rady oraz przed posiedzeniem Rady, 

wszyscy radni mogli zapoznać się z jego treścią i wnieść uwagi. 

 Do otwarcia sesji uwag takich nie zgłoszono i przewodniczący wnioskował 

o przyjęcie „Protokołu nr XXXIV/10” bez odczytywania. Po przeprowadzonym 

głosowaniu przewodniczący stwierdził, że protokół został jednogłośnie przyjęty 

przez Radę tj. na 13 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jego 

przyjęciem głosowano 13 radnych, nie było głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się. 

 

 

 

 ad:  5.      

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

-nie zgłoszono- 

 



3 

 

ad: 6. 

 

                          Podjęcie  uchwał w sprawie: 

 

1. udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Tureckiemu– 

projekt nr XXXV/252/10 

 

Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poprosił o przedstawienie projektu 

uchwały Sekretarza Dobrej Pana Stanisława Stasiaka, który poinformował, iż 

udziela się Powiatowi Tureckiemu pomocy rzeczowej polegającej na  

wykonaniu przez Gminę Dobra ze środków własnych projektu budowlanego na 

remont drogi powiatowej  nr 4497 P o długości 4ooo m. wraz ze studium 

wykonalności na w/w remont. 

Droga powiatowa na odcinku Dobra- Żeronice jest bardzo złym stanie 

technicznym utrudniającym komunikację mieszkańców Gminy Dobra z 

sąsiednimi gminami i siedzibą Powiatu.  W celu poprawy sytuacji Burmistrz 

Dobrej dokonał uzgodnienia z Zarządem Powiatu Tureckiego dotyczącego 

przygotowania przez Gminę Dobra ze środków własnych projektu budowlanego 

oraz studium wykonalności.  

Po wykonaniu dokumentacji i przekazaniu jej Powiatowi inwestycja pod 

nazwą Remont drogi będzie przedmiotem wniosku o dofinansowanie do 

Wielkopolskiego programu Rozwoju Regionalnego w Poznaniu.  

Zgodnie z treścią art. 220 ust. 1 i 2 ustawy  z dnia 27 sierpnia  2009 r.                          

o finansach publicznych  ( Dz. U. Nr . 157, poz. 1240  ze zmianami ) gmina  

może udzielić innej jednostce samorządu terytorialnego pomocy rzeczowej, 

której podstawą udzielenia jest umowa. 

Zadanie, to zostanie sfinansowane ze środków Budżetu Gminy Dobra na 2010 

r., w wysokości nie wyższej niż 50.000,00 zł ( słownie : pięćdziesiąt tysięcy 

złotych ) . 

Przekazanie pomocy rzeczowej, o której mowa w § 1, nastąpi na podstawie 

umowy zawartej pomiędzy Gminą Dobra a Powiatem Tureckim.   
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 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Kazimierz Jasiński otworzył 

dyskusję nad przedstawioną propozycją, ponieważ projekt uchwały nie był 

omawiany na posiedzeniach Komisji Rady i nie mogą one przedstawić swoich 

opinii. 

Radny Jan Dzierdzicki zapytał, czy chodnik na ul. Dekerta będzie 

zrobiony do końca i czy będzie robiona deszczówka. 

 Sekretarz wyjaśnił, że w tym projekcie uwzględniona jest wymiana 

krawężników, chodników, nowa nawierzchnia asfaltowa, natomiast deszczówka 

będzie robiona od magistratu do przepustu pomiędzy stawami a przykrytym 

rowem. Poinformował również, że wszystkie prace remontowe będą 

wykonywane w pasie drogowym. 

Wiceprzewodniczący Kazimierz Jasiński zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Tureckiemu, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 13 radnych 

obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 13 radnych, 

głosów „przeciw” i „wstrzymujących” – nie zgłoszono. 

 

Uchwała Nr XXXV/252/10 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 06.08.2010 r. w 

sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Tureckiemu, stanowi załącznik 

nr 4  do protokołu. 

 

2)zmiany budżetu na 2010 rok -projekt nr XXXV/253/10 

 

 Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poprosił o przedstawienie 

projektu uchwały Panią Księgową Anetę Zub, która poinformowała, że projekt 

uchwały został omówiony na komisjach przez p. Skarbnik i proponuję się 

dokonać następujące zmiany: 

-zwiększa się plan wydatków budżetu o kwotę 595.731,54 zł z tego: 

 Dz. 600 rozdz. 60014 § 6050 o kwotę 50.000,00 zł – środki te są na 

inwestycję polegającą wykonaniu projektu na remont drogi powiatowej nr 4497 
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P o długości 4000 m. (na odcinku Dobra- Żeronice) wraz ze studium 

wykonalności na w/w remon. 

-dz. 801 rozdz. 80101 kwota 6.729,54 zł. została rozbita na 2 paragrafy: 

 - § 4210 zakup materiałów i wyposażenia  

- § 4270 zakup usług remontowych  

W związku z tym, że nie ma takiej potrzeby aby § 4270 istniał dodaje się go do 

§ 4210. 

- zmniejsza się plan wydatków budżetu o kwotę 328.281,00 zł. w tym: 

Dz. 758 rozdz. 75818 § 4810 o kwotę 113.181,00 zł. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Kazimierz Jasiński otworzył 

dyskusję nad przedstawioną propozycją, ponieważ projekt uchwały nie był 

omawiany na posiedzeniach Komisji Rady i nie mogą one przedstawić swoich 

opinii. 

Nie zgłoszono uwag. 

 Ze względu na brak głosów w dyskusji Wiceprzewodniczący Kazimierz 

Jasiński zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian budżetu 

na 2010 rok, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 13 radnych 

obecnych na sali podczas głosowania „za” jej przyjęciem głosowało 13 radnych, 

głosów „przeciw” i „wstrzymujących” – nie zgłoszono. 

 

Uchwała Nr XXXIV/253/10 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 06.08.2010 r. w 

sprawie zmian budżetu na 2010 rok, stanowi załącznik nr 5  do protokołu. 

 

pkt. 7. 

 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

- brak- 
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pkt: 8.  

Wolne wnioski 

   

   Radny Wiesław Ignaczak zwrócił się z zapytaniem, czy przy okazji 

remontu drogi Dobra – Żeronice można pociągnąć  asfaltu od p. Baty Kmieć do 

Dąbrowica- Boleszczyn. 

   Radny Jan Dzierdzicki zapytał kiedy będzie robiona ul. Prusa i 

Konopnickiej. 

Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski udzielił odpowiedzi : 

-odnośnie naprawy drogi Dąbrowica – Boleszczyn, kończy się dokumentacja na 

drogę Ugory - Boleszczyn jest to odcinek ponad 1 km, jest to kwota ok. 250-

300 tyś, bez dokumentacji nic nie zrobimy Droga do Boleszczyna będzie w 

planach zamieszczona. 

- jesteśmy po przetargu na ul. Prusa i Konopnickiej i firma która wygrała 

przetarg po 20 sierpnia wchodzi na te dwie uliczki i we wrześniu ta inwestycja 

będzie zakończona. 

Był przetarg na ul. Dekerta, jesteśmy po przetargu na hydrofornię w Rzymsku, 

robiona jest dokumentacja na drogę w Łęgu Piekarskim. 

Burmistrz zaprosił wszystkich radnych aby zobaczyli co się dzieje na inwestycji 

hala sportowa do końca sierpnia stan surowy będzie zakończony. 

Radny Wiesław Ignaczak przedstawił propozycję LOLKA na imprezę 

okolicznościową dla radnych oraz sołtysów jest to kwota ok. 35 zł od osoby, 

natomiast burmistrz zarezerwował termin 11 września br. 

Radny Kazimierz Jasiński zwrócił uwagę na nowo wybudowanego rondo w 

Dąbrowie , ponieważ jest bardzo duże nachylenie.  

Pan Burmistrz odnośnie nachylenia twierdzi, że nie chce wkraczać w 

kompetencje projektanta, natomiast jest kilka uwag mieszkańców i ma odbyć 

się spotkanie, w sprawie poszerzenia wału. 

Burmistrz poinformował o wyjeździe radnych do Monachium w sprawie 

obejrzenia biogazowni. 
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pkt: 9.  

Zamknięcie obrad. 

 

 W związku z tym, że porządek XXXV sesji Rady Miejskiej w Dobrej został 

wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki o godz. 945 

zakończył obrady sesji dziękując wszystkim za przybycie i udział w obradach. 

 

 Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

(Nagrany przebieg sesji znajduje się w biurze Rady i będzie przechowywany 

przez okres 5 lat). 

 
                                                               

                                                                                     Wiceprzewodniczący                         

        I n s p e k t o r             Rady Miejskiej 

        /-/Ewa Zasiadczyk                             /-/Kazimierz Jasiński  


